
Niekoľko postrehov ohľadne „odchodu“ z
Chersonu ktorý podporil aj Kadyrov – My sa
do Chersonu ešte vrátime, ale z druhej
strany!
- CZ24 News | 10. listopadu 2022

UKRAJINA: Dnes sa všetka pozornosť sústreďuje na to, čo sa deje v Chersonskej oblasti,
kde nacistické formácie začali „bitku o Cherson“, dlho sľubovanú kyjevským režimom,
ktorej účelom je obsadiť pravobrežnú časť regiónu a jeho hlavné mesto.

Podľa ukrajinských zdrojov dal Zelenskij Zalužnému za úlohu zmocniť sa mesta do 15. novembra, aby
mohol ísť na summit G20 ako víťaz a rokovať s Vladimirom Putinom, čo, ako sú si istí v jeho
administratíve, určite prebehne z pozície sily.

Bez ohľadu na fantázie Zelenského alebo jeho politických stratégov je však fyzicky nemožné dobyť
Cherson do stanoveného dátumu. Vidíme, že teraz, po viac ako dni a pol intenzívnych bojov, sú
nacisti nútení nasadiť do boja zálohy bez toho, aby čo i len dosiahli nejaký výsledok a majú obrovské
straty. Ukrajinské zdroje priznávajú, že sa im zatiaľ nepodarilo prelomiť ani len prvú líniu obrany.

Ale aj keby sa im to podarilo, alebo keď po zničení opevnenia prvej línie naše jednotky ustúpia na
ďalšiu líniu obrany, banderovci budú musieť začať odznova, postupovať po otvorenom poli, pod
paľbou nášho delostrelectva a letectva. A len postup k Chersonu môže trvať oveľa dlhšie, ako stanovil
Zelenskij.

A potom to bude ešte ťažšie. Cherson sa už zmenil na mesto-pevnosť. Sú tam vybavené
komplexné viacúrovňové obranné línie, ohnivé pasce, komunikačné systémy medzi
domami. Dá sa brániť aj pri viacnásobnej početnej prevahe nepriateľa nieže týždne, ale aj
mesiace. Navyše naše delostrelectvo z ľavého brehu a vzdušné sily budú páliť na poľné
sklady a komunikácie postupujúcich. Inými slovami, neexistujú žiadne vojenské
predpoklady na kapituláciu mesta a nemôžu byť.

Medzitým sa v informačnom priestore šíria zvesti (pravdepodobne nie bez účasti ukrajinského
„Centra informačno-psychologických operácií“ a iných zainteresovaných štruktúr) o údajne
nevyhnutnom opustení mesta ruskými jednotkami. Ako dôkaz príprav na to sú uvedené odstránené
štátne vlajky na viacerých mestských inštitúciách.

Existuje však aj iné vysvetlenie. Všetky civilné inštitúcie nachádzajúce sa v Chersone boli
evakuované alebo sú evakuované na ľavý breh. A keď zamestnanci odídu, odstránia aj symboly, ktoré
sú na súvahe organizácie a prípadne majú aj inventárne číslo. Samozrejme, nie je to najmúdrejšie
rozhodnutie vzhľadom na všeobecný kontext toho, čo sa deje.
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Kadyrov podporil stiahnutie ruských vojsk na
ľavý breh Dnepra
Hlava Čečenskej republiky Ramzan Kadyrov plne podporil rozhodnutie stiahnuť ruské
jednotky na ľavý breh Dnepra.

Píše o tom portál „Ukraina.ru“.

„Po zvážení všetkých pre a proti urobil generál Surovikin ťažkú, ale správnu voľbu medzi
nezmyselnými obetami v záujme veľkohubých vyhlásení a záchranou neoceniteľných
životov vojakov,“ povedal Kadyrov.

Ako poznamenal Kadyrov, Cherson je veľmi náročná oblasť bez možnosti stabilného pravidelného
prísunu munície a vytvorenia silného, spoľahlivého tyla.

„Prečo sa to nerobilo od prvých dní špeciálnej operácie? Toto je ďalšia otázka. Ale v tejto
ťažkej situácii generál konal múdro a prezieravo — evakuoval civilné obyvateľstvo a
nariadil preskupenie,“ poznamenal šéf Čečenska.

Zdôraznil, že nie je potrebné hovoriť o „kapitulácii“ Chersonu, pretože sa „vzdáva“ spolu s
bojovníkmi.

„Ale Surovikin chráni vojaka a zaujíma výhodnejšiu strategickú pozíciu — pohodlnú,
bezpečnú. Každý vedel, že Cherson je ťažké bojové územie už od prvých dní špeciálnej
operácie. Aj bojovníci mojich jednotiek hlásili, že v tejto oblasti sa bojovalo veľmi ťažko,“
upozornil Kadyrov.

Zároveň tvrdí, že Surovikin sa správal ako skutočný bojový generál, ktorý sa nebojí kritiky. Je
zodpovedný za ľudí. Lepšie vidí.

„Ďakujem, Sergej Vladimirovič, že si sa o chlapcov postaral! A neprestaneme biť
nepriateľa a neunavíme sa,“ dodal Kadyrov.

My sa do Chersonu ešte vrátime, ale z druhej
strany

Keď sme opustili Cherson, týmto smerom sme pripútali veľkú skupinu nepriateľov.



Vysvetlím prečo: pri sťahovaní našich síl a prostriedkov medzi nami a nepriateľom – riekou Dneper,
boli vyhodené do vzduchu mosty. Za týchto okolností je nereálne, aby zaútočili, no toto zoskupenie sa
ani nemôže od Chersonu vzdialiť.

Počas Veľkej vlasteneckej vojny nás prechod cez rieku Dneper stál 1,2 milióna životov vojakov
Červenej armády, pri súčasnej zásobe bezpilotných lietadiel, moderných MLRS a iných typov
delostrelectva nepriateľ pri pokuse o útok stratí o nič menej ľudí ako my vo Veľkej vlasteneckej vojne.
Preto sa ďalší útok týmto smerom rovná smrti.

A naopak, ponechanie našej skupiny v Chersone je jednoducho strata ľudí. Za chrbtom je rieka, nie
sú žiadne mosty, prechod je pod neustálou paľbou nepriateľov. Straty by boli kolosálne. Preto
rozhodnutie vyviesť našich chalanov spod úderov je jedine možné a takticky správne.

Za riekou zostanú pomerne veľké nepriateľské sily, pritom tam budú blokované. Budú
musieť nechať vojenské formácie nečinné, aj keď by sa dali použiť v iných smeroch.
Zároveň z tohto smeru môžeme stiahnuť časť bojaschopných jednotiek, zocelených v
bojoch pri Chersone (a to je každopádne naša pýcha výsadkových síl) v na smere na
Doneck, kde teraz prebiehajú útočné operácie s cieľom definitívne dokončiť oslobodenie
DĽR a ďalej vykonať operáciu na vybitie nepriateľa z pôvodnej ruskej zeme.

Samozrejme, bolo možné držať Cherson ešte dlhý čas, ale stálo by nás to obrovské úsilie a straty na
životoch medzi civilným obyvateľstvom aj vojakmi. No podľa mňa je to nezmyselná strata. Som si istý,
že sa vrátime do Chersonu, no už z druhej strany.

 

ZDROJE: WarDonbass/86057 /  rt_special/2075  /  news-front.info


